

## SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ D'ECONOMIA

### **9 d'abril de 2018**

Reunió ordinària celebrada a la sala de reunions del Servei de Psicologia i Logopèdia de la Facultat de Psicologia, i presidida pel vicedegà David Costa i Miserachs.

**Inici de la sessió:** 12:30 h.

**Assistents:** Laura Assens, Mariona Portell, Ander Chamarro i David Costa.

**Excusen la seva absència:** Roger Salat, Jesús Rojas i Fernando Guerrero.

**No assisteixen:** Jaume Martinez

### **Ordre del dia**

#### **1. Aprovació, si escau, de l'acte de la sessió anterior.**

L'acta s'aprova per assentiment.

#### **2. Tancament econòmic any 2017.**

El vicedegà presenta el tancament de l'exercici econòmic de l'any 2017 i explica que hi ha hagut un gran ajust amb el pressupost aprovat. S'aprova per assentiment.

#### **3. Pressupostos màsters oficials any 2018.**

El vicedegà proposa que els màsters que tenen un preu incrementat del crèdit acordat amb el rectorat no hagin de presentar un pressupost a la facultat. La raó d'aquesta proposta es basa en el fet que aquests màsters ja presenten anualment un pressupost detallat al rectorat i que aquest inclou els diners que el rectorat distribueix a la facultat en concepte d'aquests màsters. S'accepta la proposta del vicedegà.

A continuació el vicedegà presenta els pressupostos presentats pels coordinadors dels màsters amb preus no incrementats.

S'aproven sense esmenes les propostes presentades.

#### **4. Pressupost facultat any 2018.**

El vicedegà presenta el pressupost de la facultat per a l'any 2018 i explica que, atès que no està clar si el pressupost de la UAB d'aquest any es distribuirà amb el model vigent fins ara o amb el nou model sobre el que està treballant l'equip de rectorat, el pressupost presentat pot variar en funció dels diners que finalment es distribueixin.  
S'aprova la proposta presentada.

#### **5. Torn obert de paraules.**

Un membre del professorat presenta dues propostes:

- Canviar els codis de les taules de professor de les aules docents. S'acorda que es proposarà fer aquest canvi a principis del curs vinent.
- Donat que està prevista la remodelació del vestíbul de la facultat, demana si està previst quina serà la nova ubicació dels pòsters del TFG. S'acorda que s'estudiarà la compra de panells per a pòsters.



S'aixeca la sessió a les 13:30 hores

Pren acta: David Costa i Miserachs

Vist i plau el president de la comissió

David Costa i Miserachs